
ROMANIA 

JUDETUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

COMITETUL LOCAL PENTRU SITUAŢII DE URGENŢĂ 

 

 

                                 HOTĂRÂREA nr. 1 din 30 iunie 2023 

 

privind întreprinderea de măsuri de rezolvare a problemei privind lipsa de apă la 

nivelul comunei. 

 

Avand in vedere : 

- Hotărârea Comitetului Județean pentru Situații de Urgență Vaslui, nr. 1 din 27.06.2023; 

- deficitul mare de apă datorat fenomenului de secetă la nivelul comunei Rebricea; 

 

Comitetul Local pentru Situaţii de Urgenţă al comunei Rebricea, judeţul Vaslui,  

emite următoarea hotărâre : 

 

Art.1. – Se vor întreprinde următoarele măsuri de rezolvare a problemei privind lipsa de apă 

la nivelul comunei: 

- Se va face racordarea de la fântâna aflată pe terenul defunctului Radu Petria, 

moștenitor fiind Radu Valerică, la chesonul sistemului de distribuție a apei din 

localitatea Draxeni, cu încheierea unui protocol de colaborare, de compensare, a 

consumului de curent electric folosit cu pompele Primăriei, prin servicii puse la 

dispoziție de către Primărie și anume lucrări efectuate în beneficiul domnului Radu 

Valerică; 

- Se va restricționa furnizarea apei, după un program stabilit, în funcție de fenomenele 

meterorologice, program care va fi comunicat cetățenilor. 

Art.2. – Cu ducerea la îndeplinire a prezentei hotăraâri se însarcinează preşedintele CLSU 

Rebricea. 

Art.3. – Un exemplar de pe prezenta se va comunica: 
‐ Preşedintelui CLSU Rebricea; 
‐ Membrilor CLSU Rebricea; 
‐ Se va afişa şi publica pe site-ul www.comunarebricea.ro 
 

     Rebricea,   30 iunie 2023 

 

 

                PREȘEDINTELE Comitetului Local pentru Situaţii de   

                        Urgenţă al comunei Rebricea, judeţul Vaslui 

 
                                         Primar, Mihăilă Neculai 
 
 

http://www.comunarebricea.ro/
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                                 HOTĂRÂREA nr. 2 din 30 iunie 2023 

 

privind întreprinderea de măsuri de reparare a podului de piatră din satul 

Tatomirești. 

 

Având in vedere : 

- Pericolul pe care îl reprezintă podul distrus din satul Tatomirești, care se află în 

stadiu avansat de dărâmare; 

 

 

Comitetul Local pentru Situaţii de Urgenţă al comunei Rebricea, judeţul Vaslui,  

emite următoarea hotărâre : 

 

Art.1. – Se vor întreprinde următoarele măsuri de rezolvare a problemei: 

- Se vor demara lucrările de reparații propriu-zise, pentru podul susmenționat, cu 

resursele financiare prinse în buget la grupurile sanitare de la Tatomirești, demarându-

se în același timp și activitatea de obținere a avizelor pentru reparații de la instituțiile 

autorizate. 

Art.2. – Cu ducerea la îndeplinire a prezentei hotăraâri se însarcinează preşedintele CLSU 

Rebricea. 

Art.3. – Un exemplar de pe prezenta se va comunica: 
‐ Preşedintelui CLSU Rebricea; 
‐ Membrilor CLSU Rebricea; 
‐ Se va afişa şi publica pe site-ul www.comunarebricea.ro 
 

     Rebricea,  30 iunie 2023 

 

 

                PREȘEDINTELE Comitetului Local pentru Situaţii de   

                        Urgenţă al comunei Rebricea, judeţul Vaslui 

 
                                         Primar, Mihăilă Neculai 

http://www.comunarebricea.ro/
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ROMANIA 

JUDETUL VASLUI 

PRIMARIA COMUNEI REBRICEA 

Comitetul local pentru situatii de urgenta 
Nr. 3046 din 03.07.2023 

 

PROCES- VERBAL 
 al ședinței extraordinare a Comitetului Local pentru Situații de Urgență al 

comunei Rebricea din data de  30 iunie 2023 

 

  Încheiat astazi, data de mai sus, în baza convocatorului  nr. 2989/29.06.2023, 

sedinta la care au participat un numar de 11 membri ai CLSU al comunei Rebricea, 2 

membru al Centrului operativ cu activitate temporară al comunei Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

Convocarea membrilor  s-a făcut telefonic și pe bază de semnături. 

Lucrarile sedintei ordinare incep la orele 09,00 si au loc în sala de ședințe al 

consiliului local  Rebricea, cu urmatoarea ordine de zi:  

 

1. Organizarea, luarea de măsuri și restricții având în vedere deficitul mare 

de apă datorat fenomenului de secetă prelungită la nivelul Comunei 

Rebricea, identificarea de soluții de rezolvare a problemei privind lipsa de 

apă la nivelul comunei și de fonduri pentru a pune în aplicare soluțiile 

identificate, pentru anul 2023. 

2. Luarea de măsuri de prevenire a caniculei la nivelul UAT Rebricea. 

3. Discuție și propunere măsuri privind situația reparării podului de piatră 

din satul Tatomirești. 

 

Domnul primar Mihăilă Neculai informează că trebuie luate măsuri privind 

seceta.  

Anul trecut, cam în aceeași perioada, comitetul s-a întâlnit și a stabilit de 

comun acord luarea unor măsuri, având în vedere situația critică de la nivelul 

țării privind seceta, printre aceste măsuri numărându-se restricționarea apei, 

după un anumit program, racordarea la chesonul de apă al domnului Radu 

Petria, tatăl domnului Radu Valerică, cheson de unde ne-am alimentat toata 

vara, depășind problema de la nivelul comunității privind lipsa apei, deoarece la 

cheson debitul de apă este foarte puternic, având cantitate mare de apă. 

Deși hotărârea a fost luată de către Comitetul Local pentru Situații de 

Urgență, domnii consilieri de la PNL, au contestat această măsură, au făcut 

petăție la Prefectură, petiție ce a ajuns la Curtea de Conturi, deoarece s-a 

considerat de către aceștia, că metoda de compensare a consumului de curent de 

la casa domnului Radu Petria cu punerea la dispoziție a echipamentelor 

instituției nu a fost în regulă. 

Domnul primar explică că deși s-a luat foarte multă apă de la acel cheson, nu 

s-a pus problema plății acesteia, dar curentul consumat cu pompele trebuia 

plătit de către primărie.  
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S-au făcut poze, care stau la baza dosarului, cu contoarul electric, acolo 

nelocuind nimeni, tatăl domnului Radu fiind decedat, și consumul de curent 

facturat trebuia plătit de către noi însă având în vedere că factura era pe numele 

lor, s-a ales o metoda de compensare cu dl Radu, punându-i la dispoziție 

buldoexcavatorul și alte echipamente, făcându-se un calcul, de pe seap, cu costul 

acestora dacă s-ar fi închiriat. S-a încheiat în acest sens un protocol de 

colaborare pe care îl vom prezenta unui control, când va fi cazul. 

 

Au fost întrebări de la oameni de ce nu se restricționează apa și la Draxeni. 

Diferenta dintre sistemul de alimentare de la Draxeni si cel de la Sasova este că 

la Draxeni alimentarea se face prin cadere de la un rezervor de acumulare iar la 

Sasova, alimentarea se face prin pompare.  

La sistemul prin cadere, adica Draxeni, în cazul opririi, se impune aerisirea 

tuturor capetelor de coloană, operatiune care ar dura doua zile, pe cand la 

sistemul prin pompare, din Sasova catre satele Rebriecea, Rateș, Craciunesti, 

operatiunea de închidere si deschidere a apei se face mult mai rapid, vorbim de 

ore și nu de zile. Ar fi blocaje și pierderi foarte mari. 

 

Domnul primar întreabă membrii comitetului daca doresc să se mai ia măsura 

racordării la chesonul domnului Radu Valerică și vara aceasta, în aceleași 

condiții ca în anul anterior, de compensare a consumului de energie prin lucrări 

efectuate cu echipamentele instituției. Și de asemenea să se ia hotărârea de a se 

restricționa furnizarea apei, după un program stabilit, în funcție de fenomenele 

meterorologice, program care va fi comunicat cetățenilor. 

 

Domnul Adrian, șef SVSU, propune racordarea la cheson cât mai repede 

pentru a lua măsuri de precauție, să nu ajungem iar în situație de restricționare 

a apei.  

Domnul Robac propune și montarea unui apometru pentru a se ști ce 

cantitate de apă se ia de la cheson, un calcul făcut pentru noi, dar ca să se știe și 

la nivel de consiliu local care  este situația. 

 

Domnul Zaharia, președinte al Centrului Operativ, spune că aceasta este o 

măsura temporară, care nu va rezolva problema niciodată, și vor fi probleme 

mereu, nu vom rezolva pe termen lung problema nici cu fântâni, nici cu 

chesonul dl Radu, ci trebuie să facem noi al doilea cheson și se rezolvă problema 

pentru întotdeauna. Mereu vom fi în aceeași situație și oamenii se vor întreba de 

ce cheltuim atâția bani, în loc să facem chesonul și să rămână al primăriei. 

Domnul primar explică că s-ar suprapune cu proiectul POIM, suntem 

propuși ca la anul să înceapă. S-a cerut aviz pentru autorizația de construire. 

Consiliul Județean a fost cu o echipă în vizită. 

 

Domnul Adrian Ciubotaru propune să facem un bazin cu stații de pompare și 

clorinare la Rateș.  

Să cumpărăm teren de la dl Nour Viorel și să prindem fonduri pe viitor, să 

facem un studiu să vedem cătă apă este acolo. 
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Domnul primar spune că a vorbit și cu dl Dragoș și dl Lucian, și toate 

brannsările vor fi aprobare doar cu căminul în exterior. Domnul Lucian spune 

că doar acolo unde este posibil, unde este loc. 

Domnul primar spune că își dorește branșarea tuturor, să găsim soluții să fie 

apă. 

Se dă citire la cererea domnului Rotaru Dragoș, muncitorul de pe sistemul de 

apă, care propune legarea la chesonul dmnului Radu Valerică. 

 

Se supune la vot soluția propusă de legare la cheson și de restricționare a 

furnizării apei și se aprobă în unanimitate. 

 

2. Pentru punctul doi de pe ordinea de zi și anume: Luarea de măsuri de 

prevenire a caniculei la nivelul UAT Rebricea se dă citire Hotărârii 

Comitetului Județean pentru Situații de Urgență Vaslui, nr. 1 din 

27.06.2023 și se va discuta cu doamna Luca Diana, asistenul medical și cu 

medicii de familie pentru luarea de măsuri. 

 

3.  Pentru punctul doi de pe ordinea de zi și anume: Discuție și propunere 

măsuri privind situația reparării podului de piatră din satul Tatomirești. 

 

Domnul Adrian spune că podul are vreo 200 de ani, este de când există satul. 

Cad bucăți din el și este un adevărat pericol. 

Avem proiect pe Anghel Saligny dar podul nu este prins, este până la el iar 

cealaltă parte este  pe CNI, dar podul rămâne în aer. 

Propunerea este să luam bani de la grupurile sanitare de la Tatomirești, 

oricum copii sunt în scădere și să facem podul acesta. 

Domnul primar spune că trebuie multe avize și mai ales de la Apele Române, 

unde durează foarte foarte mult, dar repararea lui este foarte urgentă. S-ar 

putea demara lucrarea de reparație cu o hotărâre a CLSU și ulterior să obținem 

avizele, este singura soluție pentru a evita o tragedie. 

 

S-a luat legătura cu un proiectant, acesta a fost la fața locului, costă mult, 

cam 20.000 lei, dar făcut bine, cum trebuie. Parintele Macsim întreabă dacă s-a 

vorbit cu Apele Române, dacă dau avizul. 

Domnul Robac spune că se se ia hotarărea acum, bani sunt, să se apuce de 

lucru și între timp demarăm și cu actele, avizele. 

Se supune la vot și se aprobă cu unanimitate 

 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal astăzi 03.07.2023 

Presedinte C.L.S.U.,     Secretar C.L.S.U., 

                Mihăilă Neculai           Maftei Adina 
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